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KOTA KINA~ALU: Majlis Belia dan Para' Pegawai 
Felda Wilayah Sahabai ·telah mengadakan kunJungan 
hormat kepada Timbalan Naib. Canselor Hal Ehwal' 
Pelajar dan Ah:lmni (HEPA)UMS yang baharu, Prof 
Madya Dr. I~mail Ali di pejabatnyadi, UMS kelmarin. 

Kunjungan berkenaanyang diketuai Pegawai Belia 
dan Sukan Felda Wilayah Sahabat, AyuhHusain bertu
juan memperkenalkan barisan kepimpinanMajIis Belia 
· Felda Wilayah Sahabat serta pegawai. Belia Felda 
Wilayah Sahabat. . 

Menurut Ayuh ia juga sebagai usaha mengijkuhkan 
hubungan strategik'dalam agenda pendidikan dan sosial 
khususnyadalam merealisasikanagenda nasional teruta-' 
rna masyarakat peneroka dan komuniti Felda Wilayah 
Sahabat. .... ., . 

Ayuh turut mengucapkan tahniah kepada Dr Ismail 
atas pelantikann_ya Sebagai' Timbalan Naib (:anselor 
HEPA UMS yang baharu. , . . 

'''Pelbagai kerjasama akan kita akan teruskan dengan 
UMS seperti yang telah dilaksal}akan melalui Persada 
yang menjadi duta kepadaanak.-anak Felda'di universiti 
irii," katanya. . ' . 

Hadir sarna Ketua jabatan Seranta Negerj. Sabah, 
Asmarah Rikun. . 

Pada lawatan itu', Asmarah turut merripeJawa UMS 
untuk bersama-sama dalam program JeJajah IKTIRAF 
yang akan betJangsuilg pada 18 dan 19 Oktober 2014; . 

Menurutnya, Jelajah Iktirafmerupakan acara tahunan, 
bagi JI).engiktiraf bakat-bakat peneroka terutama be
lia-belia Felda: 

"Program ini berlangsung dengan pelbagai aktiviti 
seperti pertandinga~ futsal, bola jaring, pameran ;agen-' 

· si-agensi kerajaan dan swasta serta pelbagai program 
· lain;" tambahnya lagi. _' . 

Sementara itu, Dr. Ismailberterima kasih_ l&epada 
Majlis Belia dan para pegawai Felda. Sahabatatas 
kunjurmgan tersebut. . . . 

Menurut· beIiau, UMS melalui jabatan' HEPj\ . akan 
· terus memberikan kerjasama padu. kepada Felda Sa
.habat. 

"Kita juga. sangat menghargai' sokongan dan keter
libatan pihak Felda yang sering melibatkan pelajar UMS 
dalam pelbagai aktiviti yang dianjurkan," katanya. ' 


